
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 5. prosince 2017

Přítomni:    doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Sýkora, prof. Jeníček, doc. Ciahotný, doc. Kubal, doc.
Macák, Ing. Růžičková, Ing. Březina, Ing. Vurm 

Omluveni:    Ing. Mištová

Ing. Pavlína Třešňáková (VaV) – Metodika hodnocení H17+

Ing.  Třešňáková  krátce  informovala  členy  KD  o  nové  metodice  hodnocení  výzkumných
organizací  od roku 2017 (M17+),  o  náběhu jednotlivých modulů a  o  změnách při  zadávání
vědeckých aktivit do OBD;  nabízí individuální školení po ústavech pro zájemce

Informace z KR 

Rektor
 Aktuálně k ČVUT a pozemkům na Vítězném náměstí: VŠCHT vypsala výběrové řízení na

nové znalecké posudky;  v přípravě je  soubor smluv s ČVUT o uvolnění  prostor v Zikově
ulici; probíhají jednání se zájemci o koupi pozemků na Vítězném náměstí

 Rektor informoval o jednání tzv. reprezentativní komise na MŠMT ve věci financování VŠ
(uskuteční se 29/11)

 Z důvodu  nedostatečné  účasti  bylo  zrušeno  zasedání  vědecké  rady,  plánované  na  24.
listopadu, nový termín je 1. března 2018

 Rektor poděkoval za organizaci Dne otevřených dveří, ocenil jednotné grafické ztvárnění a
celkovou dobrou úroveň

Pror. Bělohlav
 Společný základ pro bc. studia: po řadě jednání bylo prorektorem představeno nové schéma,

rektor ocenil velké množství práce v této oblasti, která je klíčová pro institucionální akreditaci

Pror. Pospíšil
 OP  VVV:  výzva  Excelentní  výzkum  –  informace  k hodnocení  projektu;  výzva  Podpora

rozvoje studijního prostředí – shromážděny podklady z fakult, souhrn bude rozeslán 
 GDPR (General  Data  Protection  Regulation):  prorektor  upozornil  na složitost  a  obsáhlost

agendy, k dispozici je nyní úvodní analýza stavu na VŠCHT Praha
 Generel:  přípravě  generelu  byla  věnována  část  výjezdního  zasedání  vedení  školy  14/11

v Technoparku Kralupy; prezentace generelu na zasedání AS 12/12

Pror. Matějka 
 Přednáška nositele  Nobelovy ceny J.  Franka na VŠCHT Praha (13/12):  přenos přednášky

z Univerzity v Uppsale proběhne 13/12 od 10h v posluchárně BIII, úvodní slovo dr. Rumlová
 Science rendez-vous – 14/2 v odpoledních hodinách (předběžný scénář: krátké přednášky a

následně prostor k diskuzi)
 Hodnocení  Dne  otevřených  dveří:  účast  na  přednáškách  hodnocena  pozitivně;  vzhledem

k účasti cizinců by bylo vhodné posílit informace o škole a studiu v angličtině (ke zvážení 1
anglická přednáška)

 29/11 se v Respiriu koná diskuze k problematice kvality potravin 
 Upozornil na často problematickou metodiku sestavování žebříčků hodnotících kvalitu VŠ; na

VŠCHT je toto v gesci oddělení pro strategie a rozvoj, které se žebříčkům věnuje aktivně
 



Pror. Kotrba
 11/12 se koná interní seminář k H2020
 Duševní vlastnictví – je třeba hlásit dle příslušné směrnice (na VaV agenda Ing. Kovaříčkové)
 Informace o nominacích do panelů GA ČR
 Informace k interní grantové soutěži 2018
 Hodnocení SVK:  poděkování všem, kdo se podíleli na organizaci, jmenovitě dr. Čejkové 

z FCHI; k úvaze termín, pondělky nevyhovuji řadě lidí z firem, ke zvážení např. čtvrtek 
předcházející dni otevřených dveří

Kvestorka 
 Apel na fakulty, aby předkládaly faktury a uzavíraly projekty s ohledem na blížící se konec

roku
 Informace o nálezu FÚ Vlašim ve věci metodiky výpočtu náhrad za dovolenou 
 Informace o probíhající kontrole projektu OP VVV Nanorobots
 V přípravě podpis smlouvy na organizaci Mezinárodní chemické olympiády 2018
 Probíhají jednání s odborovou organizací o zvýšení minimální mzdy
 Auditní závěrka – VŠCHT oslovila a vypsala soutěž na auditora účetní závěrky

Informace z KD

doc. Blažek
 Požádal  kolegium  děkana  o  schválení  koncepce  doktorských  studijních  programů  podle

projektu MOST DSP (3 moduly – A,  B,  C,  volba čtyř  předmětů)  – kolegium navrženou
koncepci schvaluje

 Pravidla IGA zaslána členům grantové komise – schválena
 Open access: neobdržel od vedoucích žádné návrhy
 SVK v Litvínově: problém s diplomy (není přítomen děkan na jejich podpis) - pokud to bude

možné, nahradí podpis děkana na diplomu podpis vedoucího komise
 Připomíná inzerát na přijímání na doktorské studium – ústavy doplní do 25. ledna témata

disertačních prací do SISu (český a anglický název, sylaby)

Ing. Růžičková
 Žádá o informaci, který z nových programů (v angličtině) bude začleněn do projektu MEDOC

– zatím pouze CHTOŽP
 V příští výplatě budou vyplaceny odměny za výuku a projekty ERASMU

doc. Sýkora
 Přečíslování  předmětů  (pouze  těch,  co  budou v nově akreditovaných programech):  pokud

budou nějaké „speciality“ dát vědět doc. Sýkorovi k řešení 

216 – doc. Ciahotný
 Bude žádat o vypsání výběrového řízení na akademického pracovníka – připraví dopis pro

děkana
 Projekt předaplikačního výzkumu nebyl přijat

218 – doc. Macák
 Bude žádat o výběrové řízení na místo docenta II – připraví dopis

Úkoly
 Připomíná inzerát na přijímání na doktorské studium – ústavy doplní do 25. ledna témata

disertačních prací do SISu (český a anglický název, sylaby)



 Doc. Kočí žádá vedoucí ústavů, aby zjistili na ústavech, zda někdo z mladších pracovníků
nemá zájem o práci na aktualizaci zpráv na Facebooku

Datum příštího kolegia děkana je úterý 19. 12. 2017 od 14:00 hod na děkanátu.

Zapsala: J. Vítková
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